
PROTOKÓŁ NR 13/09

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 9 lipca 2009 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:15. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński – Przewodniczący Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Tadeusz Bierowski,

4. Tomasz Nowicki.

Nieobecny usprawiedliwiony: Andrzej Machnica.

Zaproszone osoby:

5. Mirosław Górecki, Burmistrz

6. Wiesława Gajewska – Prezes S-ki z o. o. NZOZ PCZ

7. Jerzy Górecki – Z-ca Prezesa S-ki z o. o. NZOZ PCZ

8. Genowefa Pohoska - radna

Porządek obrad: 

1. Informacja  o  sytuacji  NZOZ Powiatowe Centrum Zdrowia  w Kowarach w zakresie  świadczonych 

usług zdrowotnych oraz problemów do rozwiązania. 

Ad. 1  Informację  przedstawiła  Prezes  NZOZ PCZ w Kowarach p.  Wiesława Gajewska.  Z  analizy 

wynika,  że najwięcej  pacjentów w Szpitalu leczonych jest  z  Kowar, a w dalszej kolejności  z Mysłakowic i 

Karpacza.  Poinformowała  o  zakupach,  jakie  zostały  poczynione  w  ostatnich  miesiącach:  aparat  do 

laseroterapii,  aparat  do  krio  i  aparat  do  elektroterapii.  Na  internie  zakupiono holter  ekg.  Zlikwidowano 

kuchnię, a w to miejsce zlecono na zewnątrz catering. Zatrudnienie wynosi 219 etatów, a pracuje 290 osób 

(kontrakty, umowy zlecenia).

Informację o prowadzonych remontach w budynku Bukowiec przedstawił Z-ca Prezesa NZOZ Jerzy Górecki. 

Omówił  zamierzenia  reorganizacyjne  i  remontowe  w  Budynku  Bukowiec  (wymiana  windy,  instalacji 

wodociągowej, wybudowanie podjazdu do izby przyjęć).

Przychodnia  na  ul.  1  Maja  –  zamiar  wykonania  nowej  elewacji,  wykonano  bieżącą  naprawę  dachu. 

Perspektywa  kupna  budynku  pralni  na  ul.  Jeleniogórskiej  i  wówczas  po  remoncie  przeniesienie  tam 

przychodni. 

Prezes  omówiła  zakres  świadczonych  usług  medycznych  przez  przychodnię  i  zamiary  rozwoju  (szkoła 

rodzenia,  zatrudnienie  nowych  lekarzy).  Przedstawiła  też  zmiany,  jakie  miały  ostatnio  miejsce  w ZOL – 

utworzenie rehabilitacji, remonty. 

Członkowie komisji i uczestnicy posiedzenia zwiedzili poszczególne oddziały szpitala. 
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Wnioski Komisji:

1. Komisja  uznała,  że  działania  kierownictwa  i  załogi  NZOZ  PCZ  w  Kowarach  idą  we  właściwym 

kierunku, są celowe, świadczą o gospodarności i przynoszą efekty w postaci rozwoju zakresu i jakości 

świadczonych usług medycznych.

2. Komisja  popiera  wniosek  Prezesa  NZOZ PCZ do Burmistrza  Kowar  w sprawie  umorzenia  części 

zadłużenia NZOZ PCZ z tytułu podatku od nieruchomości.

Protokołował:                                                                                                         Przewodniczący Komisji

Tadeusz Bierowski                                                                                              Zdrowia i Opieki Społecznej
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